
Супервизор поздравља усвајање
Просторног  плана  Брчко
Дистрикта

Супервизор за Брчко, др. Рафи Грегоријан, поздравља јучерашњу
одлуку Скупштине Брчко Дистрикта да усвоји Просторни план за
Брчко Дистрикт и захваљује се свима онима који су помогли да
до тога дође. Супервизор очекује да ће бити даљњих настојања
на изради и усвајању накнадних просторно-планских докумената.

Четворогодишњи застој у финализирању и усвајању плана био је
препрека  ефективном  и  транспарентном  развоју  Дистрикта,
изазвао  је  знатне  запреке  инвестирању  у  инфраструктуру  и
привреду  и  довео  до  тага  да  урбанистичко  планирање  буде
подложно корупцији.

Усвајање плана представља велики корак напријед ка укидању
мораторијума на израду регулационих планова, који је наметнула
бивши супервизор, Сузан Р. Џонсон, 7. новембра 2005. године.
Усвајање  измијењеног  Урбанистичког  плана  сада  је  следећи
приоритет, како би се омогућила израда регулационих планова и
тиме на крају укинуо мораторијум.

Канцеларија супервизора ће наставити да помаже Влади Дистрикта
у изради новог Закона о просторном планирању који ће бити
транспарентнији, једноставнији и ефектнији.

https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b4%d1%80%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d1%83%d1%81%d0%b2%d0%b0%d1%98%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d0%bf%d1%80%d0%be%d1%81%d1%82/
https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b4%d1%80%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d1%83%d1%81%d0%b2%d0%b0%d1%98%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d0%bf%d1%80%d0%be%d1%81%d1%82/
https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b4%d1%80%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d1%83%d1%81%d0%b2%d0%b0%d1%98%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d0%bf%d1%80%d0%be%d1%81%d1%82/

